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Navn Klasse Verv Tilstede 

Siri Myrtvedt 8A   

Silje Gundersen 8A vara  X 

Christina Meberg-Pedersen 8B   

Åse Marit Mundal Ravnås 8B vara   

Simon Holbak 8C Nestleder  

Ellen Nordbø 8C vara   

Ella Skjørestad 8D   

Linn Tone Helletun 8D vara   

Lene Øygard Bjerkreim 9A  X 

Reidun Elise Vold 9A vara   

Marianne Øvrevik Stenstad 9B  X 

Sven Arne Berge 9B vara   

Thomas Hølland 9C  X 

Margrethe Nag 9C vara   

Kjersti Beate Rosland 9D Sekretær  

Laila Vikre 9D vara   

Atle Weibell 10A Vara Sekretær X 

Stian Rugtvedt 10A vara   

Eva Marie Andreaa Vassbø 10B Leder X 

Brit Hagen Løvvik 10B vara   

Espen Haga 10C SU representant  

June Wiik Gilje 10C vara   

Theresa Cranner 10D  X 

Kjersti Roland Holme 10Dvara   

Øyvind Fjermestad  Rektor X 



 

1. Godkjenning av referat og innkalling 

Vedtak: 

Referat og innkalling godkjent. 

2. Rektor informerer 

17. mai 

Ny fane, ønsker å gjøre mer ut av 17. mai med flere aktiviteter 

Ønsker at alle skal få anledning til å delta i toget 

Registrerer at 17. mai-komiteen har ønske om å sende ut informasjon til foreldre på Transponder for 

å få respons fra foresatte om at oppgavene er mottatt og forstått. Skolen kan sende ut spørsmål som 

foresatte må svare ja eller nei på. 

Nytt 8. trinn 

128 elever på listene pr i dag. Med mindre tallet går ned blir det da fem klasser. 

Pr nå har 39 valgt språkfag. I fjor var det stort ønske om å få spansk på plass. Nå har 18 elever 

spansk som 1. valg, 7 har fransk, 14 har tysk. Nåværende tysklærer skal ut i permisjon. Det er 

utfordrende å få tak i ny, men det jobbes med. Fortsatt 10 elever som ikke har valgt. 

Husmesterskap, påskemesterskap 8. april 

Pølsegrilling og kos, ulike stasjoner etterpå. 

Skoleregler 

Tas opp i Samarbeidsutvalget 5. mai 

3. Lokale skoleregler 

Rektor annonserer at sak om skoleregler kommer opp i SU 5. mai. FAU-leder og SU-representant 

ønsker tilbakemelding fra FAU på hvilke regler man skal be om å få innført. 

Læreplanen tilsier at skolen skal lære elevene både gode holdninger og sunt kosthold. 

Fra nytt skoleår bør det kommuniseres tydelig at godteri, boller, brus og kjeks ikke hører til i en 

vanlig skoledag. 

FAU oppfatter at det inntil nylig har vært en uskrevet regel at elevene ikke har lov til å gå på 

butikken, og at det ikke er greit med snop, brus, energidrikker o.l. 

FAU mener bestemt at regler har verdi selv om de er vanskelige å håndheve. Ref. fartsgrenser i 

trafikken. De består selv om de stadig brytes. 

FAU sin oppfatning er at skolen har et ansvar for elevene mens de er på skolen. Når elever blir syke 

og sendes hjem får foresatte melding på Transponder. Om eleven uteblir om morgenen uten at 

skolen er informert om fravær får foresatte melding. En halvtimes tur på butikken kan også ses på 

som fravær fra skolen. 



Kommunale skoleregler i Sandnes fremhever at energidrikk ikke er akseptert. Når elevene går til 

butikken i et langt friminutt kan de både kjøpe og drikke energidrikk, uten at skolen har mulighet til 

å gripe inn. Det bør derfor ikke være tillatt å gå på butikken. 

4. Møtet med utviklingsgruppen på Riska ungdomsskole 1. april 

Vi hadde et godt møte med lærere og skoleledelse. Vi fikk anledning til å ta opp noen tema: 

Skolebøker 

Det er kjøpt inn håndbøker i matematikk og norsk til 10. trinn. 

Kommunikasjon mellom skole og foresatte 

Mange foresatte er åpenbart ikke klar over at planer og tema for undervisning nå ligger i Docendo. 

Timelengde og leksemengde 

Politisk vedtak i Sandnes kommune om at skolen skal ha minimalt med lekser. Argumentet er at 

lekser skaper store forskjeller mellom de med mest og minst ressurssterke foresatte. Lekser i 

matematikk og språkfag regnes som viktig fordi de trenger mer repetisjon i disse fagene. 

 

Timelengden på 70 minutt har vært praktisert svært lenge. Det kan iblant være utfordrende for 

lærere å lage et tilstrekkelig variert opplegg, men generelt oppleves det å fungere godt. 

 

5. 17. mai 

Komiteen frykter at de ikke får besatt alle oppgavene, og ber om at FAU bistår i å innkalle noen 

foresatte fra hver klasse på 3. trinn i tillegg til alle på 8. trinn. 

Vedtak: 

17. mai-komiteen har full støtte i å også kalle inn foresatte fra 3. trinn. 

FAU-leder Eva sender påminning til alle representanter og vara fra 8. trinn om viktigheten av å 

bidra på 17. mai. 

 

6. Vårfesten 

For ein gjeng! Alt i alt eksemplarisk oppførsel – arrangementet hadde antakelig nesten gått av seg 

selv uten voksne :) 

Påmelding fungerte dårlig, og foreldrevaktene fekk lite og ingenting informasjon. 

Foresatte forholdt seg ikke til fristen. Det var 192 påmeldte ved fristen 14. mars. Da festen startet 

var det 230. Ca 100 som ikke møtte, og det må være helt greit. 

Dialogen med elevrådet var mangelfull. 

Vedtak 

Komiteen bes om å skrive en grundig evaluering. 



6. 10. klasseavslutning 

Under planlegging – litt uvisst om det blir økonomi til etterfest på grendahuset. 

Innspill fra FAU: Kan etterfesten flyttes til kirka for å redusere arbeidsmengde og dermed kostnad 

til lyd/lys? 

Nytt møte 28. april 

8. Eventuelt 

 

 
Sak - Tiltak Beskrivelse Ansvarlig 

3.Lokale skoleregler Møte med SU Eva og Espen 

   

 


